
YZ型5~320t吊钩桥式铸造起重机
YZ FOUNDRY CRANE CAP. 5-320T

产品概述：

Product Introduction:

铸造起重机是炼钢连铸工艺中的主要设备。主要用于吊运和转运液态钢包。
从总体构造可分为：双梁双轨、四梁四轨、四梁六轨等型式。前两种一般用于中、大吨位铸造起重机，第三种一般用
于特大吨位铸造起重机。
我公司设计制造的铸造起重机技术先进、结构新颖、安全可靠、经济耐用、维护简单。
另外，我们的铸造起重机可提供以下功能，供用户选配：
1.可旋转吊具。2.龙门钩钩距可变。3.载荷的称重及显示。

Casting crane is the main equipment of steelmaking and continuous casting process. Mainly used for lifting 
and transportation of liquid steel ladle.
Overall structure can be divided into: double girder double-track, four beams and four-track, four-beam rail 
and other types. The first two are generally used for large tonnage crane, and the third is generally used for 
large tonnage of foundry crane.
Casting crane company design and manufacture of advanced technology, novel structure safe and reliable, 
economical and durable, and easy maintenance. In addition, our casting crane offers the following features 
to be selected:
1. rotary spreader. 2. the gantry hook from the variable. 3. load weighing and display.



YZ型100/32~125/32t铸造起重机

YZ Foundry Crane Cap. 100/32-125/32t

技术规格    Technical Specifications



YZ型125/32~140/40t铸造起重机

YZ Foundry Crane Cap. 125/32-140/40t

技术规格    Technical Specifications



YZ型100/32~125/32t铸造起重机

YZ Foundry Crane Cap. 100/32-125/32t

技术规格    Technical Specifications



YZ型140/40t铸造起重机

YZ Foundry Crane Cap. 140/40t

技术规格    Technical Specifications



YZ型160/40t铸造起重机

YZ Foundry Crane Cap. 160/40t

技术规格    Technical Specifications



YZ型180/50~240/75t铸造起重机

YZ Foundry Crane Cap. 180/50-240/75t

技术规格    Technical Specifications



YZ型280/75~320/80t铸造起重机

YZ Foundry Crane Cap. 280/75-320/80t

技术规格    Technical Specifications


